

Уважаемый друг,

Я посылаю это письмо, чтобы выразить мою озабоченность безопасностью наших детей на этой планете.

Большинство стран в этом мире осудили вторжение Путина в Украину.

Украина – это независимая страна и люди Украины хотят сами решать, как они хотят жить и что им надо делать.

Заявленные причины, побудившие Путина вторгнуться в Украину, не имеют ничего общего с реальностью. Украина не представляет угрозы для России. НАТО и западные страны не представляют угрозы для России.

Несмотря на это развязан жестокий конфликт в сердце Европы. Тысячи людей с украинской и русской стороны уже были убиты. Еще больше людей погибнет в результате продолжения этого конфликта.

Вторжение привело к небывалым санкциям в отношении Российской Федерации. Экономика России рухнет в течение нескольких месяцев. Россия импортирует много товаров, включая лекарства, которые вы видите на прилавках магазинов и компонентов, которые используются на различных заводах и фабриках. Эти товары будут больше недоступны. Те товары, которые еще останутся, будут стоить в два-три раза дороже. Заводы, которые делают машины, самолеты, компьютеры, стиральные машинки и т.д. будут остановлены. Миллионы людей потеряют свою работу.

Практически все средства массовой информации, которые отказались транслировать пропаганду Путина, на сегодня закрыты. Все международные социальные и медийные платформы заблокированы. Журналисты, которые отказываются подчиниться пропаганде, рискуют получить 15 лет тюрьмы.

Но самые большие страдания принесены Путиным в Украину, где дети гибнут под бомбами армии Российской Федерации.

Пожалуйста, не верьте пропаганде Путина! Никто не собирается вторгаться в Россию, никто не хочет конфликта и страданий. Этот конфликт должен быть остановлен. Путин должен быть остановлен. В ядерном конфликте, которым Путин угрожает миру, нет победителей. Мы просто все умрем...

Есть способы получить правдивую информацию о том, что происходит. Поскольку российские власти заблокировали большинство международных ресурсов, необходимо эти запреты обойти. Следуйте инструкциям ниже.

--

Есть множество способов обойти блокировку ресурсов, введенную российскими властями. Погуглите и вы найдете детальные инструкции.

Например, один из способов – это загрузить браузер Тор (<https://www.torproject.org>).

Используя Тор вы можете получить доступ ко многим заблокированным ресурсам. Например, русскую службу BBC можно открыть в Торе по этой ссылке:

https://www.bbcweb3hytmzhn5d532owbu6oqadra5z3ar726vq5kgwwn6aucdccrad.onion/ukrainian/ukraine_in_russian

Twitter Tor edition:

<https://twitter3e4tixl4xyajtrzo62zg5vzmtjuricljdp2c5kshju4avyoid.onion/>

Dear friend,

I am writing to you to express my concern for the secure future of our children on this planet.

Most of the world has condemned Putin's invasion of Ukraine.

Ukraine is an independent country and the people of Ukraine want to decide for themselves how they want to live and what they want to do.

Reasons for Putin's invasion have nothing to do with reality. Ukraine represents no threat to Russia. NATO or Western countries are no threat to Russia.

However, we have now a brutal conflict ranging in the heart of Europe. Thousands of people are dying both on Ukrainian and Russian side. And many more will die if this conflict continues.

The invasion has resulted in unprecedented sanctions imposed on the Russian Federation. The Russian economy will collapse in a matter of months. Russia imports many goods, including medicines, you see in the shops and parts used in various factories. These goods will no longer be available. Those goods which will be available will double or triple in price. Factories that build cars, air crafts, computers, washing machines etc will be closed. Tens of millions of people will lose their jobs.

All the media outlets that do not broadcast Putin's propaganda are now effectively closed. All the international social media and information networks are blocked. Journalists who are not in line with Putin's propaganda risk 15 years in prison.

Much greater suffering is brought by Putin on Ukraine, where children die under the bombardments of the Russian army.

Please, do not believe in Putin's propaganda! Nobody wants to invade Russia, nobody wants conflict and sufferings. The conflict must be stopped. Putin must be stopped. The nuclear conflict that Putin threatens the world with can not be won. Everybody dies...

There are ways to receive true information on what is happening. Since Russian authorities have blocked the majority of international resources, you have to make an effort. Follow the instructions and links below.

--

There are many ways to bypass blockage of internet resources by Russian authorities. Google that and you receive detailed instructions. To name one of them, you can download Tor browser (<https://www.torproject.org>).

Using Tor browser, you can access resources made available by news outlets.

BBC in russian can be found here when using Tor:

https://www.bbcweb3hytmzhn5d532owbu6oqadra5z3ar726vq5kgwwn6aucdcrad.onion/ukrainian/ukraine_in_russian

Twitter Tor edition:

<https://twitter3e4tixl4xyajtrzo62zg5vztmjuricldp2c5kshju4avyoid.onion/>

Ways to connect when authorities block services:

- * Unblock YouTube grants you access to any blocked web page - <https://m.proxfree.com>
- * Web Proxy — is an intermediate point between your computer and the needed website.
- <https://hidemy.name/en/>
- * Use ProxMate . This is a addons for webbrowser Mozilla Firefox or Chrome. - <https://proxmate.me>
- * DNS provider that is open and democratic - <https://www.opennic.org>
- * Android: Circumvent Internet restrictions with Tor -<https://cyberguerrilla.org/android-circumvent-net-blocking-with-tor.htm>
- * Android users-
* <https://play.google.com/store/apps/details?id=com.psiphon3>
- * Apple users - http://download.cnet.com/Free-VPN-Onavo-Protect/3000-2064_4-75893697.html
- * Google browser - <https://chrome.google.com/webstore/detail/zenmate-vpn-best-cyber-se/fdcgdnkidjaadafnichfpabhfomcebme>
- * Firefox users - <https://addons.mozilla.org/en-US/firefox/addon/anonymox/>
- * List of DNS servers that can be used to avoid censorship - <https://www.lifewire.com/free-and-public-dns-servers-2626062>
- * How Do I Change DNS Servers? - <https://www.lifewire.com/how-to-change-dns-server-settings-2617979>

TOR Bridges- <https://www.torproject.org/docs/bridges>